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PROTOKOL Nr 53
z LUI sesji Rady Miasta Marki,

ktora odbyla sie w dniu 26 marca 2014 roku

o godzinie 1300 LIII sesje Rady Miasta Marki otworzyl Przewodniczacy Rady Marcin
Piotrowski, przywital wszystkich obecnych i stwierdzil quorum (listy obecnosci radnych oraz
gosci stanowia zalacznik nr 1 do protokolu).
Nastepnie Przewodniczacy Rady przedstawil porzadek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Rozpatrzenie wniosk6w w sprawie zmian do porzadku obrad.
4. Przyjecie protokolu z L sesji z dnia 29 stycznia 2014 roku.
5. Przyjecie protokolu z LI sesji z dnia 12 lutego 2014 roku.
6. Informacja z dzialalnosci Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 520).
7. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Marki na lata 2014-2029 (Druk nr 516).
8. Rozpatrzenie projektu uchwaly zmieniajacej uchwale nr 6.70.2014 Kolegium

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 18 lutego 2014 roku w sprawie
ustalenia budzetu Miasta Marki na rok 2014 (Druk nr 517).

9. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dotacji dla Ochotniczej Strazy Pozarnej
w Markach (Druk nr 518).

10. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie przyjecia wieloletniego programu
oslonowego w zakresie dozywiania .Pomoc gminy w zakresie dozywiania" na lata
2014 - 2020 (Druk nr 505).

11. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie okreslenia zasad zwrotu wydatk6w w
zakresie dozywiania w formie posilku , swiadczenia pienieznego na zakup posilku lub
zywnosci albo swiadczenia rzeczowego w postaci produkt6w zywnosciowych dla
os6b objetych wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w zakresie
dozywiania .Pomoc gminy w zakresie dozywiania" na lata 2014 - 2020
(Druk nr 504).

12. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie podwyzszenia kryterium dochodowego
uprawniajacego do przyznania bezzwrotnej pomocy w zakresie dozywiania w formie
posilku , swiadczenia pienieznego na zakup posilku lub zywnosci alba swiadczenia
rzeczowego w postaci produkt6w zywnosciowych (Druk nr 503).

13. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie upowaznienia Kierownika Osrodka Pomocy
Spolecznej w Markach do zalatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji
publicznej (Druk nr 521).

14. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zmiany uchwaly nr XXIII/154/2012 Rady
Miasta Marki z dnia 14 marca 2012 w sprawie utworzenia przez Grnine miasto Marki
spolki z ograniczona odpowiedzialnoscia pod firma Mareckie Inwestycje Miejskie Sp.
z 0.0. (Druk nr 497).

15. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie uchwalenia Programu ochrony srodowiska
dla gminy miasta Marki na lata 2014 - 2017 z perspektywa na lata 2018 - 2021
(Druk nr 519).

16. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do
zasobu nieruchomosci gminnych niezabudowanej nieruchomosci gruntowej (Druk nr
488).

17. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do
zasobu nieruchomosci gminnych niezabudowanej nieruchomosci gruntowej (Druk nr
490).



18. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie sprzedazy w trybie bezprzetargowym
nieruchomosci gruntowej stanowiacej mienie komunalne jej uzytkownikowi
wieczystemu (Druk nr 499).

19. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na zbycie w trybie
bezprzetargowym nieruchomosci gruntowej stanowiacej mienie komunalne na rzecz
wlasciciela nieruchomosci przyleglej (Druk nr 500).

20. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie najmu powierzchni ogrodzenia
nieruchomosci stanowiacej mienie komunalne (Druk nr 506).

21. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mierue
komunalne (Druk nr 507).

22. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego rrueme
komunalne (Druk nr 508).

23. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie
komunalne (Druk nr 509).

24. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie
komunalne (Druk nr 510).

25. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego
mienie komunalne (Druk nr 511).

26. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mieme
komunalne (Druk nr 512).

27. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mierue
komunalne (Druk nr 513).

28. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie
komunalne (Druk nr 514).

29. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie
komunalne (Druk nrI5).

30. Interpelacje i zapytania radnych.
31. Sprawy rozne.
32. Zamkniecie posiedzenia.
33. Przedstawienie porzadku obrad.
34. Rozpatrzenie wniosk6w w sprawie zmian do porzadku obrad.

Pkt 3. Rozpatrzenie wniosk6w w sprawie zmian do porzadku obrad.

Radny Grzegorz Chwiloc - Filoc zlozyl wniosek 0 uzupelnienie porzadku obrad 0 punkt 6a,
pt.: lnformacja Burmistrza dotyczaca plan6w utrzymania ciaglosci zajec sportowych druzyn
MTS Marcovia 2000.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia ww.
wniosku.

Gloso·wanie
za przyjeciem wniosku - 16
przeciw - 0
wstrzymujacych sie - 1
W trakcie glosowania obecnych bylo 18. radnych.

W zwiazku z bledern w wynikach glosowania Przewodniczacy Rady zarzadzil ponowne
glosowanie,
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Glosowanie
za przyjeciem wniosku - 17
przeciw - 0
wstrzymujacych sie - 1
W trakcie glosowania obecnych bylo 18. radnych.

Wniosek zostal przyjety, uzyskal poparcie bezwzglednej wiekszosci glosow ustawowego
skladu Rady.

Wiecej wniosk6w nie zgloszono.

Pkt 4. Przyjecie protokolu z L sesji z dDia 29 stvczDia 2014 roku.

Do chwili rozpoczecia sesj i radni nie wniesli na pismie poprawek, ani uzupelnien do
protokolu, w zwiazku z powyzszym Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil
glosowanie, w sprawie przyjecia protokolu Nr 50 z L sesji Rady Miasta Marki z dnia 29
stycznia 2014 roku.

Glosowanie
za przyjeciem protokolu - 11
przeciw - 0
wstrzymujacych sie - 8
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych.

Protokol z L sesji Rady Miasta Marki z dnia 29 stycznia 2014 roku zostal przyjety.

Pkt 5. Przyjecie protokolu z LI sesji z dDia 12 lutego 2014 roku.

Do chwili rozpoczecia sesji radni nie wniesli na pismie poprawek, ani uzupelnien do
protokolu, w zwiazku z powyzszym Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil
glosowanie, w sprawie przyjecia protokolu Nr 51 z LI sesji Rady Miasta Marki z dnia 12
lutego 2014 roku.

Glosowanie
za przyjeciern protokolu - 14
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 5
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych.

Protokol z LI sesji Rady Miasta Marki z dnia 12 lutego 2014 roku zostal przyjety,

Pkt 6. IDformacja z dzialalDosci Burmistrza Miasta Marki (Druk Dr 520) .

Informacja 0 pracy Burmistrza Miasta Marki od 6 lutego 2014 roku do 19 marca (Druk ill'

520) stanowi zalacznik ill' 2 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski udzielil odpowiedzi na pytania sformulowane przez radnych:
- Agnieszke Luzynska dotyczace punktu 3;
- Tadeusza Sklodowskiego dotyczace punkt 10;
- Dariusza Pietruchy dotyczace punkt6w: 9, 12, 17.
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Pkt Ga. Informacja Burmistrza dotycz'lca plan6w utrzvmania ci'lglosci zajec sportowych
druZyn MTS "Marcovia 2000".

Burmistrz Janusz Werczynski przypornnial, ze w roku 2013 wspolpraca z Mareckim
Towarzystwem Sportowym "Marcovia 2000" realizowana byla w ramach konkursu, a dotacja
wynosila 400 tysiecy zlotych; przy czym obiekty sportowe przy ul Wsp6lnej w pelnym
zakresie sa utrzymywane przez miasto (zakres utrzymania obejmuje: ogrzewanie, energie
elektryczna, koszenie, nawadnianie, wszelkie remonty, jak rowniez pracownik Zakladu Uslug
Komunalnych sprzata pomieszczenia przy ul Wsp6lnej);
16 stycznia br. Stowarzyszenie zlozylo sprawozdanie - rozliczenie dotacji; rozliczenie zostalo
zbadane i stwierdzono, ze brakuje w tych materialach sporo informacji, do kt6rych
przedlozenia Stowarzyszenie bylo zobowiazane; w zwiazku z tym, 20 lutego br. skierowane
zostalo do MTS .Jvlarcovia 2000" prosba 0 uzupelnienie tych informacji oraz wyjasnienie
szeregu watpliwosci dotyczacych kwestii: pobierania i ewidencjonowania skladek od
uczestnik6w zajec, przedstawienia w ramach roz1iczenia faktur za stroje sportowe i za obozy
sportowe, jako ze docieraly do nas informacje, ze zar6wno stroje, jak i obozy sportowe byly
sfinansowane przez rodzic6w; na pismo z 20 lutego, jeszcze nie wplynela odpowiedz;
5 marca br. Prezes Marcovii zostal poinformowany 0 wszczeciu kontroli w dniu 14 marca; w
dniu 12 marca br. Stowarzyszenie odpowiedzialo, ze na razie nie jest w stanie poddac sie tej
kontroli, i ze kontrola moze sie odbyc po 8 kwietnia; z zawartej umowy wynika, ze
Stowarzyszenie winno poddac sie kontroli bez zwloki;
Stowarzyszenie poddalo sie kontroli, ale okazalo sie, ze dokumentacja finansowo - ksiegowa
znajduje sie w Biurze Rachunkowym w Minsku Mazowieckim; przedstawiono nam pismo, z
kt6rego wynika, ze osoba prowadzaca to Biuro jest chora i nie moze w zwiazku z tym nam tej .
dokumentacji przedstawic; kontaktowalismy sie i proponowalismy, ze z dokumentacja
zapoznamy sie w siedzibie Biura w Minsku Mazowieckim, jednak nie udalo sie tego
zrealizowac; 25 marca br. wystosowalismy pismo, ze: w zwiazku z zakonczeniem kontroli
prawidlowosci realizacji projektu pod nazwa .Wspieranie rozwoju sportu na terenie gminy
miasta Marki w 2013 roku realizowanego przez MTS "Marcovia 2000", w tym wydatkowania
przekazanej dotacji oraz srodkow 0 kt6rych mowa w § 3 ust. 4 umowy z dnia 26 1utego 2013
roku przesylam w zalaczeniu protokol kontroli . . .";
w zwiazku z tym, ze w dzialalnosci Stowarzyszenia stwierdzilismy wiele roznej rangi
uchybien dotyczacych zar6wno kwestii statutowych, kwestii zwiazanych takze z
wykorzystaniem 1%, bo jest to organizacja pozytku publicznego, kwestii dotyczacych
pobierania oplat, czy tez finansowanie oboz6w sportowych i stroj6w sportowych
zawiadomilismy 0 tych watpliwosciach wlasciwe instytucje; oczywiscie priorytetem dla nas
jest to, aby dzieci, mlodziez i dorosli mog1i nadal korzystac z zajec;
Burmistrz powiedzial, ze w swietle zebranych informacji stracil minimum niezbednego
zaufania do Zarzadu Stowarzyszenia pozwalajacego na to , aby kontynuowac z nim
wspolprace; Burmistrz podkreslil, ze jest jednym z kilkunastu zalozycieli Stowarzyszenia
MTS "Marcovia 2000" i to Stowarzyszenie jest pewna wartoscia, i dlatego nie moze zgodzic
sie na taki spos6b kierowania: nieczytelny, nieprzejrzysty i budzacy ogromne watpliwosci ;
zapewnil, ze chce rozmawiac, bo jest wiele spraw, kt6re rnusza bye wyjasnione; zostala
nawiazana wspolpraca z instruktorami i zajecia beda kontynuowane; jednak, aby mlodziez
dzieci, dorosli uczestniczyli w rozgrywkach niezbedne jest uregulowanie kwestii zmiany
organizatora rozgrywek sportowych w Mazowieckim Zwiazku Pilki Noznej;
Stowarzyszenie nie zaplacilo rowniez czynszu w wysokosci 100,- zl/rniesiecznie za styczen i
luty br. i rnialo zaleglosci z poprzednich okres6w, w zwiazku z tym zgodnie z umowa zostala
wypowiedziana umowa najmu;
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Burmistrz podkreslil, ze jest zaniepokojony cala sytuacja, ale wciaz widzi miejsce dla
Stowarzyszenia w tej dzialalnosci, jednak Stowarzyszenie powinno pokazac miastu , ze
podjelo kroki , kt6re oczyszcza je z wszelkich watpliwosci,

Prezes MTS "Marcovia 2000", radny Grzegorz Chwiloc - Filoc , poinformowal, ze sa rowniez
pisma, kt6re zawieraly wyjasniania, dlaczego kontrola moze odbyc sie w terminie
pozniejszym; stwierdzil, ze nie zna tresci pisma z 25 marca i jest zaskoczony, bo rna
informacje, ze 18 marca kontrola sie rozpoczela, a teraz juz sie zakonczyla i jest juz protokol;
podkreslil, zc odbi6r pisma przez kierownika klubu nie jest r6wnoznaczny z tym, ze pismo
otrzymal Zarzad, kt6ry pracuje calko wicie spolecznie, nikt nie pobiera nawet zlotowki z
tytulu wynagrodzenia, bo nie jest zatrudniony w MTS Marcovia 2000 , nie rna ekwiwalentu za
samochody telefony itd ., a Zarzad spotyka sie mniej wiecej raz w miesiacu; Prezes
przypomnial, ze Klub wielokrotnie przedstawial sprawozdania, informacje ustne , pisemne
rowniez na komisjach; klub funkcjonowal, rozwijal sie i nie bylo wiekszych do tego
zastrzezen; zwrocil uwage, ze w tym roku kontrola zostala skr6cona do polowy stycznia, bo z
reguly ta dotacja rozliczana byla do konca stycznia, a opr6cz tego w tym roku po raz pierwszy
trzeba bylo dostarczy kopie wszystkich dowod6w ksiegowych; kontrole na Marcovii nie
odbywaly sie po raz pierwszy, podczas kontroli zawsze jest osoba, kt6ra prowadzi
ksiegowosc z Biura Rachunkowego i jest Wiceprezes Zarzadu, kt6ry odpowiada za finanse
Stowarzyszenia i w6wczas zostaja rozwiazane wszystkie watpliwosci; wskazal, ze na
podstawie aneksu zawartego do umowy z lipca ubieglego roku, poczawszy od sierpnia
wysokosci czynszu wynosi 100 zl +VAT miesiecznie; kiedy Wiceprezes powzial informacje z
odpowiedniej kom6rki organizacyjnej Urzedu, ze pojawily sie zaleglosci za styczen, luty i
trzydziescikilka zlotych za grudzien 2013 roku, to dokonano wplaty, a nastepnie okazalo sie,
ze zostala wypowiedziana umowa najmu; zwrocil rowniez uwage, ze na podstawie tego
samego aneksu miasto zobowiazalo sie do tego , ze poczawszy od sierpnia zostana przyjete
przez miasto wydatki zwiazane z utrzymaniem obiektu, w szczegolnosci wchodza tam
kwestie zwiazane z przepisaniem wrecz licznik6w za media, czyli zawarcie um6w energii
elektrycznej , odbi6r wody, sciekow, ogrzewanie, wywozu odpad6w itp. oraz wstapienie w
miejsce Stowarzyszenia do umowy leasingowej z dnia 12 grudnia 2012 roku, a do chwili
obecnej ta umowa nie zostala zmieniona; wypowiedziana zostal umowa Stowarzyszeniu,
kt6re funkcjonuje na terenie od wielu lat, w zwiazku z tym, ze zaleglosci wyniosly niewielkie
kwoty; Prezes wyrazil zdumienie, bo nie uwaza, aby zaslugiwal na takie traktowanie, jak i
cale Stowarzyszenie; stwierdzil, ze wypowiedzenie umowy najmu oraz brak mozliwosci
finansowania biezacego skutkuje tym, ze Zarzad zmuszony zostal do tego , zeby zawiesic
dzialalnosc sportowa klubu, zawiesic to nie znaczy zlikwidowac ani Stowarzyszenia, ani
druzyn, kt6re tam funkcjonuja; przypomnial, ze w latach ubieglych konkurs byl rozstrzygany
na przelornie stycznia i lutego , lutego i marca, a srodki pochodzace z dotacji pierwsza transza
wplywala w polowie marca i w polowie marca byly dokonywane pewne platnosci, zatem
sytuacja, kt6ra teraz byla w klubie nie byla niczym bardzo nadzwyczajnym; powiedzial, ze
wystepowal z prosba do Burmistrza 0 spotkanie z Zarzadem, w celu wyjasnienia wszystkich
watpliwosci; w ocenie Prezesa kontrola nie zostala zakonczona i nie wie , co jest w tych
wnioskach i bedzie sie do tego odnosil;
Stwierdzil, ze obecnie Stowarzyszenie zostalo bez srodkow na funkcjonowanie; punkt
porzadku obrad, kt6ry zaproponowal zmierza do tego , zeby uslyszec, jak Burmistrz zamierza
dalej finansowac druzyny, dlatego ze nie chcac generowac dalszych zobowiazan wobec kadry
trenerskiej , os6b zatrudnionych przy realizacji projektu - od poczatku roku 2014
kontynuowana byla dzialalnosc zgodnie z wnioskiem, kt6ry zostal zlozony do konkursu,
zajecia byly przeprowadzane zgodnie z planem;
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Regionalna Izba Obrachunkowa wykreslila wszystkie dotacje, Burmistrz w zmianie
budzetowej zaproponowal kwote tylko 120 tys zlotych, choc w projekcie budzetu z 15.XI
2013 roku byla kwota 520 tys zlotych; dodal, ze rozumie, ze bedzie konkurs, bye moze MTS
Marcovia 2000 bedzie mogla do niego przystapic, ale druzyny musza funkcjonowac i jako
Marcovia nie moga sobie dalej pozwolic na to, zeby funkcjonowal klub i rosl y zadluzenia,
tym bardziej , ze nie maja podstaw, zeby przebywac na tym obiekcie;
Prezes dodal rowniez, ze nie zgadza sie z wypowiedzeniem.

Wiceprezes MTS Macovia 2000, radny Grzegorz Miechowicz powiedzial, ze Burmistrz juz
odbyl jakas liczbe spotkan, na kt6re zaprosil kilku trener6w; ze strony trener6w, kt6rzy nie
wiedza 0 tych spotkaniach wplywaja zapytania, co bedzie dalej z Klubem, co z ich
pieniedzmi, co z funkcjonowaniem, wiec dobrze by bylo, zeby pan Burmistrz spotkal sie ze
wszystkimi trenerami, Zarzadern Klubu i powiedzial, jak to rna bye finansowane ; to jest
sprawa dziwna, bo Zarzad odpowiada za finanse, do Zarzadu przychodza ludzie i pytaja, co z
pieniedzmi za wykonana prace, dlatego poprosil, zeby Burmistrz spotkal sie ze wszystkimi
trene rami, powiedzial w jaki spos6b to bedzie finansowane, jaki rna pornysl na to, zeby jasno
okreslil, jakie beda zasady funkcjonowania; jezeli chodzi a Marcovie i Mazowiecki Zwiazek
Pilki Noznej - wypowiadajac urnowe Marcovia nie rna mozliwosci funkcjonowania jezeli
chodzi a rozgrywki klubowe; Klubowi nawarstwiaja sie zaleglosci, caly czas
odpowiedzialnosc Zarzadu jest przed ZUS-em, Urzedem Skarbowym, pracownikami wiec
Zarzad musi jakies dzialania podejmowac; z wypowiedzi Burmistrza wynika, ze Marcovia
zostala oceniona; powiedzial, ze bilans jest robiony na 30 marca i nie moze bye tak, ze jako
Zarzad spoleczny dostajemy pisma jak z automatu co 3 dni, my mamy swoje prace swoje
obowiazki, zgadzamy sie na wszystkie kontrole tylko nie w ten spos6b; dodal, ze dla niego to
jest niespotykana rzecz, zeby w ten spos6b traktowac Zarzad Klubu; oczywiscie wszystkie
watpliwosci trzeba wyjasnic; powiedzial rowniez, ze wczoraj Zarzad oglosil, ze czasowo
dzialalnosc Klubu jest zawieszona dlatego, ze wszystkie zobowiazania sa po stronie Zarzadu.

Radny Pawel Adamczyk odniosl sie do wezwania do kontroli i powiedzial, ze jezeli ktos za
cos placi i jezeli wzywa kogos do kontroli , to nawet z dnia na dzien trzeba bye gotowym do
kontroli; to, ze pismo trafia do Klubu i ktos parafuje odbi6r pisma, to jest jednoznaczne z
przyjeciem pisma przez Klub i to sprawa Klubu, jak wyglada obieg dokument6w, jak bedzie
trafial do Zarzadu dany dokument; to sarno dotyczy ksiegowosci ito, ze ksiegowa jest chora,
nie jest usprawiedliwieniem do tego , ze kontrola rna sie nie odb yc; jako radny zwr6cil sie do
dw6ch innych radnych bedacych w zarzadzie Klubu - Prezesa i Wiceprezesa, a to, aby
odniesli sie do podejrzen, kt6re padaja: ze rodzice placa np. za wyjazdy, obozy po czym Klub
przedstawia te faktury do rozliczenia dotacji; stwierdzil, ze to jest bardzo powazny zarzut;
radny wyrazil oburzenie, ze m6wi sie rowniez a tym, ze podobnie dzieje sie z 1%.

Radny Marek Szczepanowski zapytal, dlaczego ksiegowa jest z Minska Mazowieckiego?;
dodal, ze dla Marcovii dotacja 400 tysiecy zlotych, a mimo to Marcovii rna teraz jest ok. 100
tys zlotych dlug6w; pojawila sie tez informacja, ze Marcovia jest winna Polonii 25 tysiecy
zlotych, zapytal za co?

Wiceprezes Grzegorz Miechowicz powiedzial, ze to poprzedni Zarzad wybral to Biuro
Ksiegowe; stwierdzil rowniez, ze Marcovia Polonii nic nie jest winna, natomiast Polonia jest
winna 150 tysiecy zlotych Marcovii.

Bunnistrz Janusz Werczynski powiedzial, ze Stowarzyszenie maze dzialac posilkujac sie
skladkami czlonkowskimi i dotacjami, ale w chwili kiedy Stowarzyszenie korzysta ze
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srodkow publicznych poprzeczka jest podniesiona; to jest kwota 400 tys zlotych i dlatego
kazda zlot6wka powinna bye rozliczona; wsrod dokument6w, kt6re przedstawiono do
rozliczenia znajduje sie KP wystawione przez Mazowiecki Zwiazek Pilki Noznej za zakup 7
bilet6w na mecz Polska - Ukraina; Burmistrz zapytal, czy dajac dotacje dla Marcovii
ktokolwiek z obecnych tutaj na sali chcial przeznaczyc pieniadze na to, zeby 7 os6b ze
Stowarzyszenia poszlo na mecz.

Radny Grzegorz Miechowicz poprosil 0 pokazanie tego dokumentu i stwierdzil, ze to jest
oszczerstwo, bo w dokumentacji takiej rzeczy nie bylo.

Burmistrz Janusz Werczynski powiedzial, ze ten dokument bedzie udostepniony do wgladu;
w rozliczeniu zostal ten dokumenty wykazany; Burmistrz zapytal, czy nie budzi watpliwosci
sytuacja, kiedy placi miasto i otrzymuje informacje, ze np . za obozy sportowe zaplacili
rodzice; zadaniem Burmistrza w relacjach z Marcovia wykazywana byla ogrornna ilosc dobrej
woli, poniewaz wielokrotnie zwracalismy uwage na rozne aspekty funkcjonowania
Stowarzyszenia przy skladaniu wniosk6w, przy aneksach do um6w, niestety nie spotkalo sie
to z takimi reakcjami jak nalezaloby sie spodziewac; zapewnil, ze beda prowadzone rozmowy
o kwestiach przyszlosci; zdaniem Burmistrza dotacja w takiej kwocie, to sa srodki, nad
kt6rymi Stowarzyszenie nie potrafi zapanowac; w zwiazku z tym trzeba zastanowic sie nad
zupelnie inna formula organizacji tej niezwykle waznej dla miasta dziedziny, jaka jest sport;
400 tys zlotych i setki tysiecy zlotych udzielonych w poprzednich latach temu
Stowarzyszeniu doprowadzily do wypracowania pewnego dorobku; w ocenie Burmistrza przy
lepszym, czytelniejszym gospodarowaniu srodkami dorobek moglby bye wiekszy.

Radny Dariusz Pietucha wyrazil zdziwienie poziomem prowadzonej dyskusji , bo mial
wrazenie, ze Rada nie zajmuje sie insynuacjami, czy domniemaniami tylko konkretnymi
faktami; jako Prezes MSG nie uchyla sie od tego , ze obaj panowie sa czlonkami tego
Stowarzyszenia, ale zauwazyl, ze panowie dzialaja na wlasny rachunek i Stowarzyszenia w
zaden spos6b nie sa ze soba powiazane, a tym bardziej MSG nie rna zadnego wplywu na
polityke jaka prowadzi Marcovia, jak tez nie rna zamiaru wplywac na decyzje jakie
podejmuja w Marcovii; podobna sytuacja, ze tu jest wszystko zle i trzeba to uporzadkowac
byla w 2012 roku; wtedy podnoszone byly kwestie nadzwyczajnej sesji, nadzwyczajnych
komisji, kontroli; zauwazyl, ze 0 ile kontrola Komisji Rewizyjnej sie odbyla, kontrola przez
wyznaczonego audytora sie odbyla, Rada na temat wynik6w tej kontroli nie zostala
poinformowana; nastepnie na 2013 rok Marcovia wygrala konkurs, wiec chyba nie bylo
zadnych nieprawidlowosci, alba byly na tyle niewazne, ze nie doprowadzily do tego , zeby
konkursu nie wygrala, zeby zwracala jakies pieniadze itd.; teraz dowiadujemy sie 0 tym, ze
pan Burmistrz wydaje oswiadczenie, gdzie na zasadzie domniemania, czy podejrzenia
informuje 0 pewnych rzeczach; Burmistrz rna prawo, jako organ kontrolny takie watpliwosci
posiadac i dochodzic, jaka faktycznie jest prawda i kazdy, kto poddaje sie takiej kontroli
powinien sie wykazac jak najwieksza starannoscia, ale na wiele rzeczy wplywu nie mamy;
niedociagniecia, przekroczenia, czy uchybienia nie moga bye nazwane rnalwersacja,
sprzeniewierzeniem, bo nie rna na to zadnych dokument6w; w zwiazku z tym kluczowe dla
funkcjonowania Stowarzyszenia decyzje jak: wypowiedzenie umowy, przejecie klubu,
wedlug radnego niejasnosci, kt6re zostaly przedstawione nie powinny rodzic takich skutk6w;
prawo powinno wszystkich obowiazywac, a przestrzeganie prawa powinno zobligowac do
tego, zeby bye bardzo powsciagliwyrn w wydawaniu ocen; teraz Marcovia nie rna terenu, na
kt6rym moze dzialac, nie rna finansowania i w tym momencie wszystkie druzyny, kt6re biora
udzial w rozgrywkach powinny przestac brae udzial w tych rozgrywkach.
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Burmistrz Janusz Werczynski stwierdzil, ze ta debata jest wywolana okolicznosciami;
zauwazyl , ze nie tylko Zarzad Stowarzyszenia jest odpowiedzialny za wydawanie
publicznych pieniedzy, Burmistrz takze jest za to odpowiedzialny i jezeli nabiera powaznych
watpliwosci dotyczacych wydatkowania srodkow, wysyla pisma i nie uzyskuje przez bardzo
dlugi czas zadnego wyjasnienia powaznej sprawy , to udzielenie dotacji temu Stowarzyszeniu,
moglo bye poczytywane przez kazdego, jako razaca niefrasobliwosc ze strony Burmistrza;
Burmistrz przedstawil dokument finansowy - KP nr 65 wystawiony przez Mazowiecki
Zwiazek Pilki Noznej z dnia 14 marca 2013 roku: na mecz Polska - Ukraina, kwota 1.295,
zl, jest to pozycja 124 rozliczenia i brzmi: oplaty sedziowskie Mazowiecki Zwiazek Pilki
Noznej; Burmistrz, zapytal czy to jest powazna watpliwosc wyrnagajaca wyjasnienia, czy jest
powazna watpliwoscia wyrnagajaca wyjasnienia kwestia finansowania obozow przez
rodzicow, a Marcovia rozliczyla dotacje fakturami za te obozy; w tych okolicznosciach nie
mozna stawiac zarzutu, ze Burmistrz celowo chce doprowadzic Klub do upadku, a takie
pytania zostaly juz postawione publicznie - ".. a gdzie byl Burmistrz, jak sie to dzialo ..";
Burmistrz wyrazil przekonanie, ze te sprawy zostana wyjasnione; podkreslil, ze nigdy nie
uzyl slow, ze: zostalo popelnione przestepstwo, nigdy nie mowil 0 malwersacji; powiedzial 0

powaznych watpliwosciach, ktore nie pozwalaja na to, aby dalej wspierac dzialania Klubu
swoim podpisem na umowie i podpisami przy uruchomieniu kolejnych transz srodkow;
powiedzial rowniez, ze zwrocilem sie do kilku instytucji 0 wyjasnienie tych spraw, poniewaz
jest to uzasadnione podejrzenie.

Radny Marek Szczepanowski powiedzial, ze Zarzad MTS Marcovia, wynajal przeciwko
redakcji Kuriera Mareckiego oraz przeciwko jemu i jego synowi jedna z najlepszych w kraju
kancelarii prawnych, dodal , ze to jest tez do wyjasnienia, kto za to zaplacil, moze miasto?

Radny Pawel Adamczyk zwrocil sie do radnych, Prezesa i Wiceprezesa Stowarzyszenia z
prosba 0 odniesienie sie do przedstawianych kwestii - uzasadnionych podejrzen, powaznych
zarzutow.

Radny Tomasz Paciorek przypornnial, ze zostal dolaczony dokument za bilety na mecz, a
Wiceprezes Stowarzyszenia powiedzial, ze to oszczerstwo; poprosil 0 odpowiedz, czy to
podtrzymuje tym bardziej, ze Wiceprezes podpisal sprawozdanie i jako szef Marcovii
podpisujac dokumenty akceptuje wszystko, co jest w tresci , czyli przyjmuje do wiadomosci ,
ze ten dokument jest prawdziwy i zostal podlaczony.

Radny Tadeusz Sklodowski powiedzial, ze 0 sprawie slyszal kilka dni temu, natomiast 0

istocie sprawy uslyszal w trakcie sesji; stwierdzil, ze jeszcze ani razu rue spotkal sie z taka
sytuacja, w ktorej tak szybko zapadaja wyroki w danej sprawie; nie wie na jakiej podstawie
Burmistrz rozstrzygnal, ze Marcovia zrobila jakies tam malwersacje.

Burmistrz Janusz Werczynski stwierdzil, ze nigdy nie uzyl takich slow i rna prawo zadawania
pytan w takim przypadku.

Radny Tadeusz Sklodwski powiedzial, ze Burmistrz rna prawo zadawac pytania w sposob
prawny, nie poza prawny; kontrola miala bye rozpoczeta 14 marca, 26 marca jest juz po
kontroli, mimo ze Stowarzyszenie zwrocilo sie z prosba 0 przesuniecie terminu kontroli ; 26
marca dostarczony jest protokol do Zarzadu nie dajac szansy w ogole podpisania tego
protokolu, bo nie widzieli go; prawdopodobnie w tym protokole jest zapisane, albo nie
pouczenie, ze strona moze sie do zapisow protokolu odniesc; zdaniem radnego, takie
dzialanie jest dzialaniern poza prawnym, nie rna zadnego elementu prawnego, aby w takiej
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formie tworzyc; to dzialanie nadaje sie do zgloszenia do prokuratury; to jest dzialanie poza
prawne, te dzialania, kt6re Burmistrz podjal w zakresie spotkan z trenerami, w zakresie
dezorganizacji pracy klubu, to jest nastepne dzialanie, kt6re jest poza prawne; temat chocby
czynszu, tematy zwiazane z uchybieniami zwiazane z 1% rna prawo w trakcie kontroli bye
zauwazone i Burmistrz rna prawo zglosic do odpowiednich instytucji, a te instytucje to nie
jest Burmistrz to sa inne podmioty, kt6re w tym zakresie te kontrole powinny przeprowadzic;
zdaniem radnego Burmistrz, jako glowa miasta jest odpowiedzialny, zeby jak najszybciej to
rozwiazac, bo dotychczas odbywa sie to w spos6b dziwny, szybki, poza prawny i wydaje mi
sie, ze Burmistrz narusza prawo.

Burmistrz Janusz Werczynski powiedzial, ze absolutnie odcina sie od takiego interpretowania
jego wypowiedzi, ze cokolwiek przesadza; jesli te dzialania sa poza prawne - radny rna pan
prawo zlozyc zawiadomienie 0 przestepstwie; Marcovia nie rna pieniedzy, zeby rozliczyc sie
z trenerami, zeby zaplacic za zgloszenia druzyn, etc. w tej sytuacji jedyna rzecza, ktora mozna
zrobic to jest wlasnie w pospiechu znalezienie alternatywnego rozwiazania, tj. takiego, aby
mlodziez rnogla kontynuowac zajecia sportowe i taka formula jest pospiesznie poszukiwana i
chyba jest rozwiazanie tej sytuacj i.

Wiceprezes Grzegorz Miechowicz powiedzial, ze Burmistrz zastepcza formule przedstawil
trenerom; Wiceprezes zaproponowal spotkanie w Klubie ze wszystkimi, gdzie Burmistrz
przedstawi propozycje zastepcza finansowania; dodal, ze w tej chwili jest 9 druzyn; pilka
reczna dziewczyn 4 druzyny - te osiagniecia sa duze ; nastepny mecz ligowy jest w sobote, a
nie majac obiekt6w nie mozemy rozegrac tego meczu; Wiceprezes wytlumaczyl bilety na
mecz i powiedzial, ze wszystkie oplaty, kt6re wnosil gotowka do Mazowieckiego Zwiazku
Pilki Noznej robil kierownik Bogdan Kr6l , i ze ten dokument widzi pierwszy raz ; dodal, ze
dzis nie bedzie sie tlumaczyl, a podczas kontroli bedzie sie tlumaczyl,

Burmistrz Janusz Werczynski przypomnial, ze jest powolana spolka MIM; ta spolka w
zakresie swojej dzialalnosci rna takze zaspokajanie potrzeb w zakresie sportu, rekreacji
mieszkancow Marek; spolka bedzie miejscem, z kt6rego miasto bedzie moglo finansowac
zajecia sportowe na terenie obiektu przy ul. Wsp6lnej; treningi zar6wno dla dzieci ,
rnlodziezy, jak i doroslych beda nieprzerwanie organizowane; wspolpracy z Marcovia
wymaga udzial w rozgrywkach sportowych i tu Burmistrz liczy na to, ze Zarzad wykaze sie
konieczna wspolpraca; uwaza, ze dla Stowarzyszeniajest miejsce, ale caly sport mlodziezowy
moze bye organizowany i finansowany przez miasto, natomiast Stowarzyszenie moze
wspierac sport "profesjonalny" ; Stowarzyszenie powinno zmienic sie i powinno bye
powszechnie dostepne, a szczeg6lnie Stowarzyszenie dofinansowywane z budzetu miasta.

Prezes Grzegorz Chwiloc - Filoc powiedzial, ze Burmistrz stracil zaufanie do Zarzadu, ale
Burmistrz moze miec zaufanie, moze nie miec , jednak jest Burmistrzem wszystkich
mieszkancow miasta i w zwiazku z tym w ocenie Prezesa Burmistrz rna obowiazek
rozmawiac ze wszystkimi mieszkancami i dlatego poprosil 0 spotkanie, jako Zarzad tego
Stowarzyszenia i jednoczesnie, jako mieszkancy Marek; wyrazil zrozumienie, ze Burmistrz
rna watpliwosci i zapewnil, ze bedzie to wyjasniane, ale wszystko w swoim czasie; dodal, ze
uzasadnione watpliwosci, to jest pojecie bardzo szerokie, a udowodnienie to jest zupelnie inna
kategoria prawna; dodal, rowniez, ze nie zgadza sie z wypowiedzeniem i liczy na wspolprace.

Radny Pawel Adamczyk, jako radny reprezentujacy mieszkancow Marek, zapytal w ich
imieniu innych dw6ch radnych, kt6rzy jednoczesnie sa Prezesami Stowarzyszenia, jak to bylo
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z tym placeniem, czy rzeczywiscie miasto zaplacilo za rzeczy, za kt6re rodzice placili tez, czy
za dresy placili, za obozy sportowe?

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski udzielil glosu Wiceprezesowi Grzegorzowi
Miechowiczowi, kt6ry nie chcial odpowiadac,

Radny Jacek Orych powiedzial, ze jest wiele do wyjasnienia ze strony K1ubu; wedlug radnego
Burmistrz wiele rzeczy pochopnie poczynil, Iacznie z wypowiedzenia umowy, co reguluje art.
687 Kodeksu Cywilnego.

Radny Michal Jaroch przypomnial, ze wnioskowana przez Kornisje Rewizyjna kontrola
dotacji w roku 2012 odbyla sie, i zwr6cil sie 0 umozliwienie Komisji zapoznania sie z
wynikami tej kontroli.

Burmistrz Janusz Werczynski odpowiedzial, ze tak wyniki kontroli sado wgladu.

Na tym Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zamknal dyskusje w tym punkcie porzadku
obrad.

Pkt 7. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Marki na lata 2014-2029 (Druk nr 516).
Pkt 8. Rozpatrzenie projektu uchwalv zmieniaj<!cej uchwale nr 6.70.2014 Kolegium
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 18 lutego 2014 roku w sprawie
ustalenia budzetu Miasta Marki na rok 2014 (Druk nr 517).

Projekt uchwaly - Druk ill 516 , z opinia prawna stanowi zalacznik ill 3 do protokolu.
Projekt uchwaly - Druk ill 517, z opinia prawna stanowi zalacznik ill 4 do protokolu,

Skarbnik Slawomir Koc szczeg6lowo omowil projekty uchwal zawarte w Drukach nr: 516 i
517; informacja do zmian w budzecie Miasta Marki wg stanu na dzien 7 marca 2014 roku
stanowi zalacznik ill 5 do protokolu.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku ill 516 wraz z poprawka.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 517 wraz z poprawka.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski powiedzial, ze na posiedzeniu Komisji Budzetowo
- Gospodarczej zglosil poprawke; poprawka wynika z informacji z RIO od p. Lucyny, kt6ra
ustalala budzet dla Marek, i kt6ra przedstawila wyrok NSA, poparty wyrokiem WSA w
zakresie, iz Rada Miasta oczywiscie nie jest inicjatorem zmian do budzetu, natomiast w
trakcie procedowania rna prawo dokonywac zmian, kt6re nie wykraczaja poza obszar
propozycji Burmistrza, tj. Dzialy i Rozdzialy, i nie moga one wplywac na zwiekszenie
deficytu budzetu oraz generowac dodatkowych dochod6w i w zwiazku z tym zlozyl
poprawke, zaznaczyl, ze jezeli ta poprawka zostanie przyjeta to RIO zdecyduje 0 waznosci tej
poprawki; powtorzyl rowniez slowa pani Molitor, ze dotychczasowa praktyka jest taka ze
przyjmuje sie taka mozliwosc w oparciu 0 wyrok NSA i WSA.
Artykul z Internetu stanowi zalacznik ill 6 do protokolu.
Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zlozyl poprawke polegajaca na:
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- zmniejszeniu wydatk6w w dziale 600 rozdziale 60004 0 kwote 340.00 zl;
- zwiekszeniu wydatk6w w dziale 900 rozdziale 900150 kwote 260.000,- zl
Poprawka stanowi zalacznik nr 7 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski zwr6cil uwage, ze Przewodniczacy Rady powoluje sie na
wyrok dotyczacy starej ustawy z 2005 roku; zaproponowana zostala poprawka, w kt6rej
proponowane sa nowe inwestycje, nowe wydatki majatkowe, a to w ocenie Burmistrza
wykracza to poza zakres uprawnien, Burmistrz zwr6cil sie 0 zapisanie do protokolu: .nie
wyrazam na to zgody" i zapowiedzial, ze w przypadku przyjecia tej poprawki, przyjeta
uchwale w tym zakresie, bedzie kwestionowal RIO; dodal, ze nie chodzi wylacznie 0 to
zeby kwestionowal zaproponowane przez Przewodniczacego przedsiewziecia, bo Burmistrz
zapisal je w projekcie budzetu, ale w ten spos6b chce zaprotestowac przeciwko pewnemu
wychodzeniu poza zakres kompetencji Rady.

Burmistrz Janusz Werczynski zacytowal art. 233 i 240 ustawy 0 finansach publicznych:
"Art.233. Inicjatywa uchwalodawcza zarzqtlu jednostki samorzqdu terytorialnego
Inicjatywa w sprawie sporzadzenia projektu uchwaly:
I) budzetowej,
2) 0 prowizorium budzetowym,
3) 0 zmianie uchwaly budzetowej
- przysluguje wylacznie zarzadowi jednostki sarnorzadu terytorialnego."

"Art. 240. Gospodarka finansowa jednostki samorzqdu terytorialnego do czasu podjecia ucltwaly
budietowej
I. Do czasu podjecia uchwaly budzetowej, jednak nie p6iniej niz do dnia 31 stycznia roku budzetowego,
podstawa gospodarki finansowej jest projekt uchwaly budzetowej przedstawiony organowi stanowiacemu
jednostki sarnorzadu terytorialnego, 0 kt6rym mowa wart. 238 projekt uchwaly budzetowej jednostki samorzqdu
terytorialnego , ust. I.
2. Bez zgody zarzadu jednostki samorzadu terytorialnego organ stanowiacy jednostki samorzadu terytorialnego
nie moze wprowadzic w projekcie uchwaly budzetowej jednostki samorzadu terytorialnego zmian powodujacych
zmniejszenie dochod6w lub zwiekszenie wydatk6w i jednoczesnie zwiekszenie deficytu budzetu jednostki
sarnorzadu terytorialnego.
3. W przypadku niepodjecia uchwaly budzetowej w terminie, 0 kt6rym mowa w ust. I, regionalna izba
obrachunkowa, w terminie do konca lutego roku budzetowego, ustala budzet jednostki sarnorzadu terytorialnego
w zakresie zadan wlasnych oraz zadan zleconych. Do dnia ustalenia budzetu przez regionalna izbe
obrachunkowa podstawa gospodarki finansowej jest projekt uchwaly , 0 ktorej mowa w ust. I."

Radny Jacek Orych zapytal radce prawnego, czy podtrzymuje wydana opmie prawna
dotyczaca mozliwosci wprowadzania poprawek do budzetu przez radnych.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski oglosil 10 min przerwy.

Radca prawny Krzysztof Kurzeja podtrzymal tezy nakreslone w swojej opinii.
Opinia prawna stanowi zalacznik nr 8 do protokolu,

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia poprawki
do projekt6w uchwal zawartych w Drukach: 516 i 517 i dotyczacej: zmniejszenia wydatk6w
w dziale 600 rozdziale 60004 0 kwote 340.00 zl, oraz zwiekszenia wydatk6w w dziale 900
rozdziale 900150 kwote 260.000,- zl.

Glosowanie
za przyjeciem poprawki - 6
przeciw- 6
wstrzymujacych sie - 6
W trakcie glosowania obecnych bylo 18. radnych.
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Poprawka zostala odrzucona.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Marki na lata 2014-2029 (Druk nr 516) .

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 12
przeciw- 2
wstrzymujacych sie - 3
W trakcie glosowania obecnych bylo 18. radnych.

W zwiazku z bledem w wynikach glosowania, Przewodniczacy Rady zarzadzil ponowne
glosowanie.

Glosowanie
za podjeciern uchwaly - 12
przeciw - 2
wstrzyrnujacych sie - 4
W trakcie glosowania obecnych bylo 18. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzyrnala Nr LIII/407/2014 i stanowi zalacznik nr 9 do protokolu

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
zmieniajacej uchwale nr 6.70.2014 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie
z dnia 18 1utego 2014 roku w sprawie ustalenia budzetu Miasta Marki na rok 2014 (Druk nr
517).

Glosowanie
za podjeciern uchwaly - 13
przeciw - 2
wstrzyrnujacych sie - 3
W trakcie glosowania obecnych bylo 18. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr LIII/408/20 14 i stanowi zalacznik nr 10 do protokolu

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil l Omin przerwy.

Pkt 9. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dotacji dla Ochotniczej StraZv
Pozarnej w Markach (Druk nr 518).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 11 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski szczegolowo omowil projekt uchwaly zawarty w Druku nr 518 .

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 518.
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Radny Tomasz Paciorek poinformowal, ze droga elektroniczna otrzymal dwa pytania z prosba
o to, zeby zadac te pytania osobie reprezentujacej OSP Marki w trakcie sesji Rady Miasta
Marki. Zapytal Przewodniczacego Rady , czy moze zadac mu to pytanie.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski odpowiedzial, ze nie jest czlonkiem Zarzadu OSP.

Radny Tomasz Paciorek odczytal pytania radnym Miasta Marki; "czy to prawda, ze zona
czlonka Zarzadu OSP pana Jaroslawa Jazdzika prowadzi ksiegowosc OSP Marki i czy to
prawda, ze za ta usluge pobiera rocznie prawie 8.000,- zlotych?"

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zaproponowal, aby te pytania skierowac do Zarzadu
OSP Marki.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie dotacji dla Ochotniczej Strazy Pozarnej w Markach (Druk nr 518).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 16
przeciw - 1
wstrzymujacych sie - 1
W trakcie glosowania obecnych bylo 18. radnych.

W zwiazku z bledern w wynikach glosowania, Przewodniczacy Rady zarzadzil ponowne
glosowanie.

Glosowanie
za podjeciern uchwaly - 15
przeciw - 0
wstrzymujacych sie - 3
W trakcie glosowania obecnych bylo 18. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr LIII/409 /2014 i stano wi zalacznik nr 12 do protokolu

Pkt 10. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie przvjecia wieloletniego programu
oslonowego w zakresie doZVwiania "Pomoc gminy w zakresie doZywiania" na lata 2014
20120 (Druk nr 505).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 13 do protokolu,

Burmistrz Janusz Werczynski zreferowal trzy projekty uchwal, kt6re sie scisle ze soba wiaza:
Druk nr 505,504,503.

Komisja Zdrowia, Opieki Spolecznej , Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska
pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty w Druku nr 505 .

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta,
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Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie w sprawie przyjecia wieloletniego programu oslonowego w zakresie dozywiania
.Pornoc gminy w zakresie dozywiania" na lata 2014 - 20120 (Druk nr 505).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 17
przeciw - 0
wstrzymujacych sie - 9
W trakcie glosowania obecnych bylo 18. radnych.

W zwiazku z bledern w wynikach glosowania, Przewodniczacy Rady zarzadzil ponowne
glosowanie.

Glosowanie
za podjeciern uchwaly - 18
przeciw - 0
wstrzyrnujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 18. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr LIII/41 0/2014 i stano wi zalacznik nr 14 do protokolu

Pkt 11. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie okreslenia zasad zwrotu wydatkow w
zakresie doZywiania w formie posilku, swiadczenia pieniei:nego na zakup posilku lub
zywnosci albo swiadczenia rzeczowego w postaci produktow Zvwnosciowych dla osob
objetych wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w zakresie dozywiania
"Pomoc gminy w zakresie doZvwiania" na lata 2014 - 2020 (Druk nr 504).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 15 do protokolu.

Komisja Zdrowia, Opieki Spolecznej , Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska
pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty w Druku nr 504 .

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta,

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie okreslenia zasad zwrotu wydatk6w w zakresie dozywiania w formie posilku,
swiadczenia pienieznego na zakup posilku lub zywnosci alba swiadczenia rzeczowego w
postaci produkt6w zywnosciowych dla os6b objetych wieloletnim programem wspierania
finansowego gmin w zakresie dozywiania .Pomoc gminy w zakresie dozywiania" na lata
2014 - 2020 (Druk nr 504) .

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 18
przeciw -0
wstrzyrnujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 18. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr LIII/411/2014 i stanowi zalacznik nr 16 do protokolu
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Pkt 12. Rozpatrzenie projektu uchwalv w sprawie podwyzszenia krvterium
dochodowego uprawniaiace20 do przvznania bezzwrotnej pomocy w zakresie
dozywiania w formie posilku, swiadczenia pieniei:nego na zakup posilku lub Zywnosci
albo swiadczenia rzeczowego w postaci produkt6w Zywnosciowych (Druk nr 503).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 17 do protokolu.

Komisja Zdrowia, Opieki Spolecznej, Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska
pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty w Druku nr 503 .

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie podwyzszenia kryterium dochodowego uprawniajacego do przyznania bezzwrotnej
pomocy w zakresie dozywiania w formie posilku, swiadczenia pienieznego na zakup posilku
lub zywnosci alba swiadczenia rzeczowego w postaci produkt6w zywnosciowych (Druk nr
503).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 18
przeciw - 0
wstrzyrnujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 18. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzyrnala Nr LIII/412/20 14 i stanowi zalacznik nr 18 do protokolu,

Pkt 13. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie upowaznienia Kierownika Osrodka
Pomocy Spolecznej w Markach do zalatwiania indywidualnych spraw z zakresu
administracji publicznej (Druk nr 521).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 19 do protokolu,

Burmistrz Janusz Werczynski omowil projekt uchwaly zawarty w Druku nr 521.

Komisja Zdrowia, Opieki Spolecznej, Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska
pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty w Druku nr 521 .

Prze wodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie w sprawie upowaznienia Kierownika Osrodka Pomocy Spolecznej w Markach do
zalatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej (Druk nr 521).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 17
przeciw -0
wstrzyrnujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 17. radn ych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr LIII/413/20 14 i stanowi zalacznik nr 20 do protokolu,
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Pkt 14. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zmiany uchwaly nr XXIII/154/2012
Rady Miasta Marki z dnia 14 marca 2012 w sprawie utworzenia przez Gmine miasto
Marki sp61ki z ograniczona odpowiedzialnoscia pod firma Mareckie Inwestvcje Miejskie
Sp. z 0.0. (Druk nr 497).

Projekt uchwaly z opinia prawna stano wi zalacznik nr 21 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski szczegolowo om6wil projekt uchwaly.
Uzasadnienie stanowi zalacznik nr 22 do protokolu.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 497.

Wiceprzewodniczaca Rady Agnieszka Luzynska zarzadzila glosowanie w sprawie podjecia
uchwaly w sprawie w sprawie zmiany uchwaly nr XXIII/154/20 12 Rady Miasta Marki z dnia
14 marca 2012 w sprawie utworzenia przez Gmine miasto Marki sp6lki z ograniczona
odpowiedzialnoscia pod firma Mareckie Inwestycje Miejskie Sp. z 0.0. (Druk nr 497).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 15
przeciw - 0
wstrzymujacych sie - 3
W trakcie glosowania obecnych bylo 18. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr LIII/414/2014 i stanowi zalacznik nr 23 do protokolu.

Pkt 15. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie uchwalenia Programu ochrony
srodowiska dla gminy miasta Marki na lata 2014 - 2017 z perspektvwa na lata 2018 
2021 (Druk nr 519).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 24 do protokolu,

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly.
Uzasadnienie stanowi zalacznik nr 25 do protokolu,

Prezentacje rnultimedialna przedstawila pani Agnieszka Kasperowicz z Instytutu
Zrownowazonego Rozwoju Sp. z 0 .0. z Bialegostoku.
Prezentacja stanowi zalacznik nr 26 do protokolu.

Komisja Zdrowia, Opieki Spolecznej , Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska
pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty w Druku nr 519.

W dyskusji glos zabrali radni: Marcin Piotrowski, Agnieszka Luzynska, Michal Jaroch,
Tadeusz Sklodowski oraz Burmistrz Janusz Werczynski.

Wiceprzewodniczaca Rady Agnieszka Luzynska zarzadzila glosowanie w sprawie podjecia
uchwaly w sprawie w sprawie uchwalenia Programu ochrony srodowiska dla gminy miasta
Marki na lata 2014 - 2017 z perspektywa na lata 2018 - 2021 (Druk nr 519) .
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Glosowanie
za podjeciern uchwaly - 15
przeciw - 1
wstrzyrnujacych sie - 2
W trakcie glosowania obecnych bylo 18. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr LIII/415/2014 i stanowi zalacznik nr 27 do protokolu,

Pkt 16. Rozpatrzenie projektu uchwalv w sprawie wvrazenia zgodv na odplatne nabvcie
do zasobu nieruchomosci gminnych niezabudowanej nieruchomosci gruntowej (Druk nr
488).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 28 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly dotyczacy nabycia
niezabudowanej nieruchomosci gruntowej , dzialka Nr 65/1 0 pow. 225 m2 i dzialka nr ewid.
65/3 0 pow. 196 m2 z obrebu 5-07, przeznaczonej pod budowe gminnych drog publicznych
ul. Rocha Kowalskiego i ul. Skrzetuskiego w Markach.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 488.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do zasobu nieruchomosci
gminnych niezabudowanej nieruchomosci gruntowej (Druk nr 488).

Glosowanie
za podjeciern uchwaly - 17
przeciw -0
wstrzyrnujacych sie - 1
W trakcie glosowania obecnych bylo 18. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr LIII/416/2014 i stano wi zalacznik nr 29 do protokolu.

Pkt 17. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wvrazenia zgodv na odplatne nabycie
do zasobu nieruchomosci gminnych niezabudowanej nieruchomosci gruntowej (Druk nr
490).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 30 do protokolu.

Radny Pawel Adamczyk, w imieniu wnioskodawcy Klubu Radnych "Wspolnota Marki"
zaprezentowal projekt uchwaly zawarty w Druku nr 490; projekt uchwaly dotyczy nabycia
nieruchomosci gruntowej , dzialki nr ewid. 66/6 0 pow . 2681 m2 w obrebie 1-12, z
przeznaczeniem pod budowe gminnej drogi publicznej , za cene 653.000,- zlotych; radny
zaprezentowal rowniez przebieg drogi na mapie oraz korespondencje prowadzona w tej
sprawie.
Wniosek stanowi zalacznik nr 31 do protokolu,

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 490 .
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Burmistrz Janusz Werczynski pozytywnie zaopiniowal projekt uchwaly.

W dyskusji glos zabrali radni: Michal Jaroch, Jacek Orych, Tadeusz Sklodowski, Agnieszka
Luzynska, Arkadiusz Werelich, Dariusz Pietrucha, Pawel Adamczyk, Marcin Piotrowski oraz
Burmistrz Janusz Werczynski,

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do zasobu nieruchomosci
gminnych niezabudowanej nieruchomosci gruntowej (Druk nr 490).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 19
przeciw-O
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzyrnala Nr LIII/417/2014 i stanowi zalacznik nr 32 do protokolu.

Pkt 18. Rozpatrzenie projektu uchwalv w sprawie sprzedazv w trvbie bezprzetargowym
nieruchomosci gruntowej stanowh!cej mienie komunalne jej uzvtkownikowi
wieczystemu (Druk nr 499).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 33 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly dotyczacy sprzedazy zabudowanej
nieruchornosci gruntowej , dzialka nr ewid. 74/23 0 pow. 221 m2 w obrebie 4-03 na rzecz jej
uzytkownika wieczystego.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 499.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie sprzedazy w trybie bezprzetargowym nieruchomosci gruntowej stanowiacej mienie
komunalne jej uzytkownikowi wieczystemu (Druk nr 499).

Glosowanie
za podjeciern uchwaly - 15
przeciw- 0
wstrzyrnujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 15. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr LIII/418/2014 i stanowi zalacznik nr 34 do protokolu.

Pkt 19. Rozpatrzenie projektu uchwalv w sprawie wyrazenia zgody na zbycie w trybie
bezprzetargowym nieruchomosci gruntowej stanowiacej mienie komunalne na rzecz
wlasciciela nieruchomosci przyleglej (Druk nr 500).
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Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik ill 35 do protokolu.

Burrnistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly dotyczacy sprzedazy
nieruchomosci gruntowej, dzialka ill ewid. 121/1 0 pow. 65 m2 w obrebie 1-12 na rzecz
wlasciciela nieruchomosci przyleglej, w celu poprawy warunk6w zagospodarowania tej
nieruchomosci.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku ill 500.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie wyrazenia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym nieruchomosci gruntowej
stanowiacej mienie komunalne na rzecz wlasciciela nieruchomosci przyleglej (Druk ill 500).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 16
przeciw - 0
wstrzyrnujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 16. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzyrnala Nr LIII/419/2014 i stanowi zalacznik ill 36 do protokolu.

Pkt 20. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie najrnu powierzchni ogrodzenia
nieruchornosci stanowiacej rnienie kornunalne (Druk nr 506).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik ill 37 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski zaprezentowal projekt uchwaly dotyczacy zawarcia umowy
najmu z dotychczasowym najemca, czesci ogrodzenia 0 pow. 2,40 m2 na nieruchomosci
polozonej przy ul. Ok6lnej 14.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku ill 506 .

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie najmu powierzchni ogrodzenia nieruchornosci stanowiacej mienie komunalne
(Druk ill 506) .

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 15
przeciw - 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 15. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr LIII/420/2014 i stanowi zalacznik ill 38 do protokolu
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Pkt 21. Rozpatrzenie projektu uchwalv w sprawie dzieriawy gruntu stanowi'lcego
mienie komunalne (Druk nr 507).

Projekt uchwaly z opinia prawna stano wi zalacznik ill 39 do protokolu,

Burmistrz Janusz Werczynski zaprezentowal projekt uchwaly dotyczacy zawarcia umowy
dzierzawy z dotychczasowym dzierzawca, zabudowanej nieruchornosci gruntowej, dzialka ill

ewid. 15 z obrebu 4-10 0 pow. 103 m2 przy ul. Lisa Kuli.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku ill 507.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta,

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie komunalne (Druk ill 507).

Glosowanie
za podjeciern uchwaly - 16
przeciw - 0
wstrzyrnujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 16. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr LIII/521/20 14 i stanowi zalacznik ill 40 do protokolu

Pkt 22. Rozpatrzenie projektu uchwalv w sprawie dzieriawv gruntu stanowi'lcego
mienie komunalne (Druk nr 508).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik ill 41 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski omowil kilka kolejnych uchwal od Druku ill 508 do Druku ill

513, kt6re dotycza identycznej sytuacji: ul. Granicznej , gdzie developer w trakcie budowy
budynku szeregowego, ogrodzenie wybudowal w ten spos6b, ze w roznyrn stopniu wgrodzil
sie w nieruchornosc stanowiaca wlasnosc gminna, kt6ra stanowila dojazd.
Druk ill 508 dotyczy zawarcia umowy dzierzawy z dotychczasowym dzierzawca,
niezabudowanej nieruchomosci gruntowej , dzialka ill ewid. 75 z obrebu 1-100 pow. 18 m2

.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywn ie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku ill 508.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta,

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie komunalne (Druk ill 508).

Glosowanie
za podjeciern uchwaly - 16
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 16. radn ych.
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Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr LIII/422/2014 i stanowi zalacznik nr 42 do protokolu,

Pkt 23. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzieri:awy gruntu stanowiacego
mienie komunalne (Druk nr 509).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 43 do protokolu,

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy zawarcia umowy
dzierzawy z dotychczasowym dzierzawca, niezabudowanej nieruchomosci gruntowej, dzialka
nr ewid. 75 z obrebu 1-100 pow. 29 m2 przy ul. Granicznej.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 509.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie komunalne (Druk nr 509).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 15
przeciw - 0
wstrzyrnujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 15. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr LIII/29/2014 i stanowi zalacznik nr 44 do protokolu,

Pkt 24. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego
mienie komunalne (Druk nr 510).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 45 do protokolu,

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy zawarcia umowy
dzierzawy z dotychczasowym dzierzawca, niezabudowanej nieruchomosci gruntowej , dzialka
nr ewid. 75 z obrebu 1-100 pow. 37 m2 przy ul. Granicznej.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 510.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta,

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie komunalne(Druk nr 510).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 16
przeciw - 0
wstrzyrnujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 16. radnych.
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Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr LIII/424/2014 i stanowi zalacznik nr 46 do protokolu.

Pkt 25. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowi'lcego
mienie komunalne (Druk nr 511).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 47 do protokolu,

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy zawarcia umowy
dzierzawy z dotychczasowym dzierzawca, niezabudowanej nieruchomosci gruntowej, dzialka
nr ewid. 75 z obrebu 1-100 pow. 6 m2 przy ul. Granicznej.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 511.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta,

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie komunalne (Druk nr 511).

Glosowanie
za podjeciern uchwaly - 16
przeciw - 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 16. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzyrnala Nr LIII/425/20 14 i stanowi zalacznik nr 48 do protokolu.

Pkt 26. Rozpatrzenie projektu uchwalv w sprawie dzieriawv gruntu stanowi'lcego
mienie komunalne (Druk nr 512).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 49 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy zawarcia umowy
dzierzawy z dotychczasowym dzierzawca, niezabudowanej nieruchornosci gruntowej , dzialka
nr ewid. 75 z obrebu 1-100 pow. 25 m2 przy ul. Granicznej.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 512.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta,

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie komunalne (Druk nr 512).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 16
przeciw - 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 16. radnych.
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Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr LIII/426/2014 i stanowi zalacznik ill" 50 do protokolu.

Pkt 27. Rozpatrzenie projektu uchwalv w sprawie dzieciawy gruntu stanowiacego
mienie komunalne (Druk nr 513).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik ill" 51 do protokolu,

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy zawarcia umowy
dzierzawy z dotychczasowym dzierzawca, niezabudowanej nieruchomosci gruntowej , dzialka
ill" ewid. 75 z obrebu 1-100 pow. 20 m2 przy ul. Granicznej.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku ill" 513.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie komunalne (Druk ill" 513).

Glosowanie
za podjeciern uchwaly - 16
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 16. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr LIII/427/2014 i stanowi zalacznik ill" 52 do protokolu,

Pkt 28. Rozpatrzenie projektu uchwalv w sprawie dzieciawy gruntu stanowiacego
mienie komunalne (Druk nr 514).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik ill" 53 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski zaprezentowal projekt uchwaly dotyczacy zawarcia umowy
dzierzawy z dotychczasowym dzierzawca, niezabudowanej nieruchomosci gruntowej, dzialka
ill" ewid.ll1 /12 oraz 110/5 z obrebu 1-12 0 pow. 129 m2 przy ul. Kwiatowej.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku ill" 514.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie komunalne (Druk ill" 514).

Glosowanie
za podjeciern uchwaly - 16
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 16. radnych.
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Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr LIII/428/2014 i stanowi zalacznik ill 54 do protokolu,

Pkt 29. Rozpatrzenie projektu uchwalv w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego
mienie komunalne (Druk nr 515).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik ill 55 do protokolu,

Burmistrz Janusz Werczynski zaprezentowal projekt uchwaly dotyczacy zawarcia umowy
dzierzawy z dotychczasowym dzierzawca, zabudowanej nieruchomosci gruntowej , dzialka ill

ewid . 74/24 z obrebu 4-030 pow. 15 m2 przy ul. Wsp61nej.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku ill 515.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie komunalne (Druk ill 515).

Glosowanie
za podjeciern uchwaly - 16
przeciw- 0
wstrzyrnujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 16. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr LIII/429/20 14 i stanowi zalacznik ill 56 do protokolu,

Protokoly glosowan elektronicznych stanowia zalacznik ill 57 do protokolu.

Pkt 30. Interpelacje i zapytania radnvch.

Burmistrz Janusz Werczynski odczytal interpelacje i odpowiedz na nia , zlozona przez
radnego Arkadiusza Werelicha, dotyczaca instalacji biletomatu na terenie Marek.
Interpelacja oraz odpowiedz stanowia zalacznik 111" 58 do protokolu.

Pkt 31. Sprawy rozne.

1) Burmistrz udzielal wyjasnien i odpowiadal na pytania radnych, kt6re dotyczyly, m.in.:
• .Jvlalej mili Mareckiej" - radny Marek Szczepanowski,
• realizacji uslugi doreczania przesylek przez filmy Impost - radny Dariusz Pietrucha,
• uroczystosci zwiazanej z nadaniem skwerowi przy Urzedzie Miasta imienia

"Zolnierzy Wykletych" - radna Agnieszka Luzynska i radny Dariusz Pietrucha,
• poprawienia nawierzchni ulic w rejonie bazaru przy ul. Jutrzenki oraz na ul.

Kmit6wek po budowie kanalizacji - radny Dariusz Pietrucha
e kamieni i slupkow lokalizowanych w pasie drogi gminnej - radny Dariusz Pietrucha i

radna Danuta Stefaniak,
• wyr6wnania drogi do Komisariatu Policji - radny Tadeusz Sklodowski,

poprawienia nawierzchni na ul. Zabkowskiej przy piekarni - radny Michal Jaroch i
Marcin Piotrowski.

24



2) Radny Grzegorz Miechowicz powiedzial, ze faktycznie faktura na mecz Polska - Ukraina
nie powinna sie znalezc w rozliczeniu dotacji z Urzedu Miasta; bilety na ten mecz zakupil
Konrad Kr61 i zaplacil z wlasnych pieniedzy.

3) Radny Pawel Pniewski poruszyl kwestie skladu Komisji Mieszkaniowej; powiedzial, ze
jednym z wniosk6w pokontrolnych Komisji Rewizyjnej byl wniosek, aby czlonkami Komisji
Mieszkaniowej kazdorazowo byli Wiceprzewodniczacy Komisji Rady z pominieciern
Komisji Rewizyjnej.

Wiceprzewodniczacy Komisji Budzetowo - Gospodarczej Jacek Orych wyrazil zgode.
Wiceprzewodniczaca Komisji Oswiaty, Kultury i Sportu Danuta Swieczkowska wyrazila
zgode,

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia reguly,
aby czlonkami Komisji Mieszkaniowej byli Wiceprzewodniczacy Komisji Rady z
wylaczeniem Komisji Rewizyjnej.

Glosowanie
za -14
przeciw - 0
wstrzyrnujacych sie - 1
W trakcie glosowania obecnych bylo 15. radnych.

4) Radny Pawel Pniewski zaproponowal, aby Rada Miasta Marki zorganizowala konkurs
plastyczny na plakat frekwencyjny w wyborach do Parlamentu Europejskiego (absolutnie
apolityczny konkurs).

Nie zgloszono uwag do propozycji.

5) Burmistrz Janusz Werczynski, powiedzial, ze dotarla do niego informacja - choc czynione
sa starania, aby zajecia sportowe druzyn Marcovii odbywaly sie bez przerw - ze jeden z
trener6w obdzwonil rodzic6w najmlodszych rocznik6w informujac, ze nie ma trening6w;
Burmistrz zaapelowal, zeby nie podejmowac takich dzialan.

6) Przewodniczacy Rad y Marcin Piotrowski poinformowal, ze wplynely 3 skargi dotyczace:
- na dzialalnosc Burmistrza w zakresie naruszenia przez miasto zasady praworzadnosci przez
naruszenie ustawy w zakresie pobierania oplat za handel poza targowiskiem,
- w sprawie przyznawania lokali komunalnych,
- w sprawie przylacza gazowego.
Przewodniczacy Rady skierowal skargi do Komisji Rewizyjnej.

Pkt 32. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 2020 Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zamknal LIII sesje Rady Miasta
Marki.
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